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Käytiin keskustelua kaupunginhallituksen itsearvioinnin tekemisestä, 
päätettiin lopettaa prosessi tähän, koska yksimielisyyteen itsearvioinnin 
jatkamisesta ei päästy. 
 
Käytiin yleinen keskustelu Rovaniemen ja Kemijärven kaupunginhallitusten 
tapaamisesta. 
 
Kaupunginhallitukselle esitellään seuraavassa kokouksessa strategian 
jalkauttamissuunnitelma. 
 
Keskusteltiin lausunnon pyytämisestä Kuntaliitolta. 
 
Kirsti Ojala poistui kokouksesta klo 19.55 
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.08 


